

Kenny Garrett Quintet – Festival Jazz de Cully 2016

Written by bluesever

Thursday, 16 November 2017 14:01 - Last Updated Thursday, 16 November 2017 14:15

Kenny Garrett Quintet – Festival Jazz de Cully 2016



1. *Haynes Here* 19:58 2. *Spanish-Go-Round* 9:45 3. *Boogety Boogety* 7:28 4. *Chasing The Wind* 10:03 5. *Seeds From Underground* 15:22 6. *Happy People* 13:28 7. *Wayne's Thang* 15:46 8. *Sing a Song of Song* 7:07
Kenny Garrett (alto & soprano saxophone)
Vernell Brown (piano) Corcoran Holt (bass) Marcus Baylor (drums) Rudy Bird (percussion)

Considered one of the greatest alto saxophone players in the world, Kenny Garrett, volcanic soloist and partisan of an irresistibly rhythmical music, has managed to conquer generations of music lovers with his muscled and rousing music. He became the point of junction between popular jazz and a more experimental and sophisticated scene. Starting his career in the Duke Ellington Orchestra in 1978, it's with the Miles Davis Band that this child of Detroit developed his technique, becoming the most imitated wind musician in the contemporary jazz scene. With sixteen albums under his belt, Kenny Garret feeds his wild funk with intense lyricism, bursting with energy and hidden dynamics. --- cullyjazz.ch

Considéré comme l'un des plus grands saxophonistes alto au monde, Kenny Garrett, soliste volcanique, partisan d'une musique à l'irrésistible pulsion rythmique, a su conquérir des générations de mélomanes avec un son musclé, entraînant, point de jonction entre un jazz populaire et une scène plus sophistiquée et expérimentale. S'il débute sa carrière aux côtés du Duke Ellington Orchestra en 1978, c'est au sein du Miles Davis Band que l'enfant de Detroit se forme et devient le souffleur le plus imité de la scène jazz contemporaine. Avec seize albums à son actif, Kenny Garrett irrigue son funk fougueux d'un intense lyrisme, riche en énergies et en dynamiques souterraines. --- cullyjazz.ch

Kenny Garrett Quintet – Festival Jazz de Cully 2016

Written by bluesever

Thursday, 16 November 2017 14:01 - Last Updated Thursday, 16 November 2017 14:15

download (mp3 @320 kbs):

[yandex](#) [mediafire](#) [uloz.to](#) [mega](#) [4shared](#) [cloudmailru](#) [gett](#)

[back](#)